


0
2
1
-
1
0
2
8
3
4
-
0
0
0
1
 
 
 
 
 
2
0
2
1
-
0
9
-
2
8

















0
2
1
-
1
0
2
8
3
4
-
0
0
0
1
 
 
 
 
 
2
0
2
1
-
0
9
-
2
8











































Från:                                           @yahoo.se>

Skickat:                                      den 15 november 2019 20:15

Till:                                              

Ämne:                                        Kagghamra kraftledning

 

Hej, jag tycker att ni kan gräva ner ledningarna eller dra det utanför tomtområdet. ( lila). jag har växt upp i området och lekt och vandrat i skogarna ni skall hugga ner. Jag har läst att det finns endast 4%
naturlig skog kvar i Sverige. ( Inte plantage). Fåglarna behöver riktig skog. Jag har märkt att fågelarterna tunnats ut. 

Det vore tråkigt, fattigt och ödsligt om det får fortsätta. Vi är inne på marginalerna nu. Bevara naturskogarna tycker 

 

Hämta Outlook för Android
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